

海得拉巴柏悦酒店

PARK HYATT HYDERABAD



海得拉巴柏悦酒店是印度最早的城市型柏悦酒店，是当地极致奢华的象征。酒店为旅客打造出富有现代气息的下榻场所，不仅融合了印度本土文化与当地装饰风格，同时还锐意创新，为宾客提供亲切贴心的服务，无论是艺术品、饕餮美酒还是极具特点的个性化服务，海得拉巴柏悦酒店带给住客的是堪比私人住所的温馨感觉。

Park Hyatt Hyderabad is the first urban Park Hyatt hotel in India. As a contemporary and elegant hotel, it offers business travellers and local guests, a sophisticated ambience. This top brand of Hyatt that believes 'luxury is personal', and weaves rare and unexpected pleasures into each and every day. With a vision to create an intimate hotel experience that celebrates fine art, delicious food and wine, and truly personalized service, Park Hyatt hotels around the world are enriched, sophisticated and uncommon, making one's experience, a world of exception.



酒店拥有185间客房、24间套房以及42套服务公寓。酒店的每间客房及套房分别至少有45平方米以及110平方米以上，并同时配有各种设施设备，以及世界级的酒店用品，这一切都可谓是海得拉巴城中之最。酒店由著名的建筑设计事务所John Portman & Associates设计，房间的设计都具有奢华的高雅品味，布局规划也恰到好处。42套服务式公寓，每套都配有精装家具以及卓越的硬件设备，是城中最宽敞最现代化的服务式公寓。海得拉巴柏悦酒店，是想要感受奢华和私人定制服务的理想之选，每位宾客都能在酒店获得宾至如归的入住体验。

The hotel features 185 spacious and elegantly appointed rooms, 24 suites and 42 service apartments. Each of the hotel's guestrooms and suites are among the largest in Hyderabad, measuring at least 45 square meters and 110 square meters respectively. Designed by the renowned architecture firm of John Portman & Associates, each room at the hotel is designed to cater to the discerning individual seeking privacy, personalized service and luxurious elegance of a contemporary hotel. Offering comforts of home and more. The generously proportioned and well-appointed residence is the city's first and most contemporary and spacious fully serviced apartment. With 42 apartments forming The Residence, each one of them is set up with well-furnished intricate details and facilities. The Residence at Park Hyatt Hyderabad is the preferred address for all residents who look for a perfect blend of luxury and personalized services.





项目简介	印度	Details	INDIA
国家/地区	印度	Country/Area	India
项目类型	五星级酒店	Category	Hotel *****
隶属	Gayatri Hitech Hotels Ltd	Owner	Gayatri Hitech Hotels Ltd
开业时间	2012年	Opened	2012
房间数	185间客房和典雅客房、24间套房、42套服务公寓	Rooms	185 spacious and elegantly appointed rooms, 24 suites and 42 service apartments
设计公司	Hirsch Bedner Associates	Interior designer	Hirsch Bedner Associates
产品型号		Products	
坐便器	CW822J#W, TX215C, TC393VS#W	Toilet	CW822J#W, TX215C, TC393VS#W
妇洗器	BW822	Bidet	BW822
冷水冲洗坐便盖	TCW03SV2	Ecowasher	TCW03SV2
浴缸	FBY1600C	Bathtub	FBY1600C
洗脸盆	LW241CJ, LE242	Lavatory	LW241CJ, LE242
龙头	DLE105	Faucet	DLE105
小便器	U104HJT1, DUE106UA	Urinals	U104HJT1, DUE106UA
冲洗阀	DCE 603U	Sensor	DCE 603U